

## **“SOUTH RUSSIA HAMVENTION AWARD”**

The award is established by the Regional Branch of the SRR (Union of Radio Amateurs of Russia) of the Republic of Adygea and the organizing committee of the Hamvention.

To qualify for the award, applicants must make 3 QSOs with the Hamvention station of South Russia (R73SLET) during the festival in 2025, from September 3 to September 10, 2025.

Repeat QSOs are allowed on different bands or using different modes: SSB, CW, DIGI. All digital modes count as a single type (DIGI).

Award categories (electronic version):

- 3 QSOs on different bands.
- 3 QSOs with different modes of emission.
- 3 QSOs on any band and any mode, but within three consecutive days.

The paper version of the award is granted:

- For participation, regardless of result, in all amateur radio mini-contests held during the Hamvention. The paper award is presented at the closing ceremony.
- For making at least 300 QSOs during the Hamvention from the R73SLET station. The paper award is presented at the closing ceremony.

For shortwave listeners (SWL), the award is issued under the same conditions.

Award manager: Vladimir Velichko, RA6YJ.

The award is available in electronic form at: <https://hamlog.online>

## **«ДИПЛОМ СЛЕТА РАДИОЛЮБИТЕЛЕЙ ЮГА РОССИИ»**

### **«SOUTH RUSSIA HAMVENTION AWARD»**

Диплом учрежден Региональным отделением СРР Республики Адыгея, организационным комитетом слета.

Соискателям диплома необходимо провести 3 QSO с радиостанцией слета радиолюбителей Юга России (R73SLET) в течение работы фестиваля в 2025 году: с 03.09. по 10.09.2025.

Повторные QSO разрешены на разных диапазонах или разными видами излучения SSB, CW, DIGI. Все виды цифровых связей засчитываются как один вид DIGI.

- 3 (Три) QSO на разных диапазонах. (электронный)
- 3 (Три) QSO разными видами излучения. (электронный)
- 3 (Три) QSO на любом диапазоне и любым видом излучения, но в течение трех дней подряд. (электронный)
- За участие, вне зависимости от результата, во всех спортивных радиолубительских мини-тестах в рамках проведения слета. Вручение бумажного варианта диплома производится на подведении итогов слета.
- За проведение не менее 300 QSO во время слета с позиции R73SLET Вручение бумажного варианта диплома производится на подведении итогов слета.

Для радио-наблюдателей (SWL) диплом выдается на аналогичных условиях.

Менеджер диплома Величко Владимир, RA6YJ.

Диплом выдается в электронном виде на <http://hamlog.online>